
PROTOKOL NT XXVp016

z sesii Rady cminy Rybno odb),tei w dniu 22 ljpca 2Ot6 t.
w sali OSp w Rybnie pod pzewodnictwem

Pana Andr-zeia Kolnackiego - przewodnicz4cego Rady Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10t00, zakoirczarc o godz.12:45

Stan osobowy Rady - 13 Radnyc[

Nieobecni Radni: Pan Bogdan Wantowski, pan Sylwester Kasprowicz

- lista obecnodci stanowi zal4cznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczeshiczyli:

1.Pan Tomasz Wggrzynowski - W6jt Gminy

2.Pari Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

3.Parri Zdzislawa Kanicz - Skarbnik cminy

4.Pan Zbigniew Drzystek - Radca pnwny
5.Soltysi

- lista obecno6ci stanowi zalEcznik do protokolu

6.Mieszkailcy

Ad.1 i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocnosci obrad.

Obrady XXV sesji Itady Gminy Rybno otworzyl o go(-lz. 10:00 pan Anclrzej Kornacki

PzewodniczEcy Rady Gminy. Powital wszystkich obecnvch. Nastgpnie stwierdzil, ie po

sprawdzeniu listy obecnoSci, na sali znaiduje sig 13 Radrvch, co stanowi kworurn clo

podejmowania prawomocnych uchwal

Ad.3. Ustalenie porz4dku obrad.

Porzadek obrad

l.Otwarcie sesii.

2.Shrierdzenie prawomocno6ci obrad.

3.Ustalenie porzadku obrad.

4.Przyjgcie protokolu z )OOV sesii Rady Gminy.

5.Sprawozdanie migdzysesyine W6ita Gminy Rybno.

6. Podjgcie uchwal w nastgpujacych sprawach:

1) zmiany Wielolehiei Prognozv Finar-rsowej Gminy Rybno na lata 2016-2022,

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2016 rok,

3) regulaminu utrzymania czystosci i porz4dku na terenic Gniny Rybno

T.Wolne wnioski i zapjrtania.

S.Zamknigcie obrad.



Przewodnicz4cy Rady przedstawil porzedek dzierury obrad.

Kierujqc nastepnie zapytanie o propozyqe zmiany porz4dku obrad.

Wnioski o zmiane porz4dku obrad sesji wnie6li:

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski

- w pkt 5 wprowadzenie projektu uchwaly w sprawie:

1) apelu dotyczAcego rozmieszczenia zespol6w ratownictwa medycznego w powrecie

dzialdowskim.

Wiecej wniosk6w w Fptawie zrniany porz4dku obrad nie wniesiono.

Po czyrn poddal pod glosowanie wniosek o zmiang porz4dku obrad.

Rada Gminy w gloeowaniu iawnym na ustar.vowy sklad Rady 15 Radny.h w obecno6ci 13

Radaych glosami

-r'za" - 73

- ,iPrzeciw' ' 0

- ,,wstrzymuj4cych sig" - 0

przyigla wniosek o zmiang porzidku obrad.

Nastgpnie poddal pod glosowanie porz4dek obrad.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13

Radnych glosami:

',,2a" - 13

- .przeciw' - 0

- ,,wstrzymui4cych sig" - 0
pzyiela porz4dek obrad XXV sesji Rady Gmin, kt6ry po otwarciu sesji, sfia/ierdzeniu

prawomocnosci obrad i przedstawieniu porz4dku obrad jest nastepujqcy:

4.PzyjCci€ protokolu z XXry sesii Rady cminy.
S.Sprawozdanie mipdzysesyine W6ita cminy Rybno.

6. PodiCcie uchwal w nastgpuiacych splawach:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Fir-ransowej Gminy Rybno na lata 201,6_2022,

2) zmian w budzecie crniny Rybno na 2016 rok,

3) regulaminu utrzymania czystosci i porzqdku na terenie cminy Rybno

4) apelu dotyczAcego rozmieszczenia zespol6w ratownictwa medycznego w powiecie

dzialdowskim

T.Wolne wnioski i zapytania.

8.Zamknigcie obrad.



Ad.4. Prryiecie protokolu z XXIV sesji Rady cminy.
PzewodniczAcy Rady zwr6cil sie do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z XXIV
sesji Rady Gminy.

Uwag do protokolu nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady - Par Ardrzej Komacki poddal pod glosowanie protok6l z XXIV sesji
Rady Gminy:

Rada Gminy w gloEowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 13
Radnych, glosa$i:
- 73 -,,2a",
- 0 - ,,ptzeciw"
- 0 -,,wskzymuj4cych sig"
protok6l z )O(IV sesii przyigla.

Ad.S.Sprawozdanie mif dzysesyine W6ita Gminy Rybno.

Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sie do W6ita Gminy o przedstawienie
Radzie sprawozdania z dzialatrosci migdzysesfnej.

Sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokolu.

Nastgpnie otworzyl dyskusjg nad sprawozdaniem.

Glos zabrali:

Radny - Pioh Rydel odnoszqc sie do wykonania drogi w kierunku cmentarza w m.Rumian
wskazal: ,,podczas zebrania wiqskiego powiedzial pan panie W6jcie iZ firma, kt6ra ma te
droge wykonat potrzebuje kamienia. W6wczas powiedzialem, ze mamy tyle kamienia, ile
potrzeba. Nie skontaktowal sig Pan ze mn4 w tej sprawie. podj4l pan samodzielnie decyzjg,

zrywajac umowe. PieniEdze zostaly przekazane nie na kamieri tylko na wykonanie.,,

OdnoszAc sig do budowy stacji meteorologicz E: ,,jake Wly zapewnienia w kwestii zwrotu
instatacji stacji, iaki bedzie koszt utrzymania stacji,,.

Odrrosz4c sig do obchod6w rocznicy plebiscytu na Warmii i Mazurach wskazal, iL, w
artykule prasowym obszernie zostal opisany program obchoddw. Nie uy/zgledniono
natomiast w atlykie zaangaZowania pana Anczykowskiego, kt6ry pzedstawil obszemy
wyklad. Poprosil o sprostowanie trejci artykufu poprzez zamieszczenie takiej inJormacji.

Odnoszqc sig do sprawy zatrudnienia Dyrektora Zespolu Szk6l w Rybnie pani Magdaleny
Anczykowskiej podkreslit iZ nie powimo poruszaa sie takich kwestii podczas nieobecno6ci

osoby, kt6rej spmwa bezposrednio dotyczy.



W6jt cminy - Pan Tornasz Wggrzynowski w odpowiedzi wia6nil, iz koszqr zwr4zane z
budowq stacji meteorologicznej poniosla Gmina, za6) koszty utrz],mania ponosit bedzie
Instytut Meteorologii w pulawach.

W kwestii wykonaria drogi w kierunlu cmentarza w m. Rumian wyjasnil, iz swoie decy4e
opieral na inforinaqi o stanie kamienia. podkieslit iZ w chwili obecnej nie ma wystarczar4cei
ilosci tego materiafu, aby te droge wykona6.

W kwestii zamieszczenia artykulu prasowego nt. obchod6w rocznicowych l,lebiscytu na
Warmii i Mazurach, kt6re odbyly sie w m. Groszki wyja6nil aby w tej kwestir zwr6cia sie do
orgafi zatorow uroczystosci.

W kwestii zatludrfenia Dyrektora Zespolu Szk61 w Rybnie par-ri Magdaleny Aaczykowskiej
wyjaSrnl, i2 w sprawozdaniu zostaly przyloczone okoliczno6ci faktyczne, wypowiedz nie
miala charakteru zlo6liwych uwag.

Radny - Pan Pioh Gurgielewicz: ,,panie W6jcie w zwi4zk\ m.in. z budowq kurnik6w,
prosilbym o zaproszenie przedstawiciela RDO6 na kolejn4 sesje, w kweshi wydawania
decyzji, dzialalnoSci RDO6."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzlnowski wiasnil kwestie trybu podejmowania decy4i w
sprawie budowy kurnik6w w m.Cralewo-Stacja. potwierdzil mo2liwosc zaproszenra
przedstawiciela RDOS na sesie.

Soltys wsi Gralewo-Stacja - Pani Jolanta Kgpczynska odnoszec sie do przeprowadzonei
rozprawy administracing, kt6ra odbyla sie g lipca br., dotycz4cej budowy kurnik6w w m.
Gralewo-Stacja krytycznie odniosla sig do braku zainteresowania i poparcia. Zwr6cila sie
o Poparcie w wystosowaniu apelu.

Radny - Pan Pioh Rydel ,,Panie W6jcie prosze zotga Lzowat spotkanie z inwestorem w
sprawie ilosci zgromadzonego natedalu na droge przy cmentarzu w Rumianie. proszg nie

'r.6wit, 
2e z nwag] na brak kamienia droga nie zostanie wykonana.,,

Odnoszqc sig do projektu Shategii wskazal na brak zapis6w dotycz4cych m.in. okreslenia
miejsc strely ekonomicznej, ntryBtycz ej



S€kretarz Cminy - Pani Jolanta Jendrycka w odpowiedzi wskazal, iL byty prowadzone
konsultacje w tej sprawie, w6wczas 

^ale;alo 
zglaszat uwagi. Na tym etapie plac zwiqzanych

z przygotowaniem shategii, wnoszenie jakichkolwiek poprawek jest niemozliwe.

Wiecq pytai nie wniesiono.

PrzewodniczAcy Rady poprosil o przedstawienie opinii komidi w spmwie projektu uchwaly
przez Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia Komisji statych Rady Gminy Rybno _

Paia Piotra Kamiriskiego. Radny - Pan piotr Icminski poinforrnowal Ze komisje stale na

wsp6lnym posiedzeniu pozyttwnie zaopiniowaly projekt uchwaly .

Skarbnik Grniny - Pani Zdzislawa Kanicz nie wniosla wyjasniei.

Nastepnie Przewodniczecy Rady otwoEyl dyskusje.

Pytari nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamln4l dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawn),m na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 13
Radnych, glosami:
-13 - ,,2a",
-O - ,,przeciw"
- 0 - ,,wstrzFnuiAcych siF"
podjela uchwalg Nr XXV/45lf6 w sprawie zmiany Wieloletniei prognozy Finansowej na
lata 2U6-2022.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu

2) zmian w budiecie Gminy Rvbno na 2015 rok

Przewodniczqcy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji w sprawie projektu uchwaly

ptzez Ptzewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia Komisji stalych Rady Gminy Rybno _

Pana Piotra Kamifskiego. Radny - Pan piotr Karnirlski poinformowal, Ze komisie stale na

wsp6lnym posiedzeniu pozytyw-nie zaopiniowaly projekt uchwaly .

Skalbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz nie wniosla wia6nie11.

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusje.

Pytaii nie wniesiono.

Przewodricz4cy Rady zamknql dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly przez

WiceprzewodniczAcego Rady, poddal go pod glosowanie.

Ad.6. Podjgcie uchwal w nastgpujqcych sprawach:



Ra& Gminy w glosowaniu iawn),m na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno5ci 13
Radnych, glosami:
- 15 -,,za ,
- 0 - ,,pfteciw"
- 0 -,,wstrzymujecych sie"
podjgla uchwal? Nr XXV/46 6 w sprawie zmian w budzecie Gminy Rybno na 2016 rok.

Uchwala stanowi zalecznik do protokolu.

3) regulaminu ufu4rmania czvstosci i porzqdku na l€renie Gminv Rybno

PzewodniczAcy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji w sprawie ptojektu uchwa\
ptzez Pflewodnicz4cego wsp6hego posiedzenia Komisji stalych Rady Gminy Rybno -
Pana Pioha Kamifskiego. Radny - Pan Piotr I<amiriski poinformowal, Ze komisje stale na

wsp6liym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly .

PoinJolmowal o lmiesionych przez Komisje poprawkach do projektu uchwaly.

Nastepnie Przewodniczqcy Rady otworzl dyskusjg.

GIos zabrali:

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz zwr6cil sie do Radnego Pana Dariusza Tary -
przedstawiciela Gminy w Ekologicznym Zwiqzku Gmin ,,Dzialdowszczyzna", o 

'lrc.2liwo66
wprowadzenia w regulaminie Zwi4zku, zmiany w zakresie czgstodiwo6ci odbioru odbad6w

biodegradowalnych.

Wiecej pytarl nie wniesiono.

PrzewodniczEcy Rady zar*nql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustar,eowy sklad Rady 15 Radny.h w obe.no6ci 13
Radnych, glosami:
-73 - ,,2a",
- 0 - ,ptzexiw"
- 0 -,,wshzymuiAcych 6ie"
podjgla uchwalg Nr XXV/4746 w sprawie regulaminu utrzFrania czystosci i porzqdku na

terenie Gminy Rybno.

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

4) apelu dowcz4cego rozmieszczenia zesgol6w ratownictwa medvcznego w powiecie

dzialdowskim

Przewodniczacy Rady otworl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski poinformowal o dzialaniach podejmowanych w

zakresie ubiegania sig przez Gming dodatkowego punkfu ratownictwa.



Algumentowal koniecznosa ishienia punktu ratowrictwa na terenie cminy Rybno
wFkazuj4c na polozenie Gminy Rybno i dostgpu do pierwszej pomocy medycznej.
Poinformowal o zmianie terminu decyzji Wojewody w niniqszej sptawie. pokreslil r6wniez
nieprzychylna postawg Radnych Rady powiatu Dzialdowskiego reprezentujqcych Gming
Rybno w tej sprawie.

Radny - Pan Pioh Gurgielewicz: ,,panie W6jcie byla mowa o staqonowaniu kare&i w
Rybnie przy Osrodku Zdrowia. Natomiast pojawit si9 artykul prasowy, gdzre mowa iest o
stacionowaDiu karetki w Gralewie,,.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,chodzi tu o szybko6i dojazdu; Gralewo jako ten
punkt najbardziq cenhalny. Gmina iest w stanie ponie6d koszty adaptacji budynku po bylym
dworcu PKP mimo, 2e jest iuz gotowe pomieszczenie w Rybnie.,,

Radny - Pan Piotu Rydel,,wedlug moich informaqi mialo by6 inaczej. Chorlzilo o

dodatkowQ karetkg. Teraz nie taktem jest wymagad o radnych powiatowych, ze podejmuj4
takie decy4e. Wczesniejsze ustalenia byly takie, 2e bedzie dodatkowa karetka. Moim
zdaniem nasi radni wykonuj4 swoje zadania na tyle ile mogq maiqc na uwadze dobro calego

powiatu. Troche inaczej mialo to wygl4daC. Moim zdaniem nalezy poinformowad
mieszkafcdw Dzialdowa, 2e to tymczasowe rozwiL4zarie.,,

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,zostalem wybrany pflez spoleczeftstwo, 2eby

rnu slu2yC, dbaC o jego bezpieczeristwo. Radni powiatowi r6wniei powinni tak sie

zachowaC. Swoim glosowaniem utrudnili sytuacje.,,

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara odni6sl sie do stanowiska Rady powiatu

Dzialdowskiego w sprawie lozmieszczenia zespol6w ratownictwa medycznego. podkresli,

ii Radni powiatowi rnieli na wzglgdzie bezpieczeristwo mieszkaric6u/ calego powiatu.
Podkreslil, iz apel Rady Gminy Rybno ma na celu wskazanie stanowista Radnych w tej

kwestii.

Radny - Pan Piotr Kamir,iski poinformowal, iZ na wsp6lnym posiedzeniu komisji, radni
zaproponowali aby podjecie uchwaly nastEpilo przez aklamacjg.



P*ewodnicz4cy Rady - par Andrzej Komacki: ,,bylem przekonany, Ze bgdzie to dodatkowy
punlt, kt6ry wzmocni nasze ratownictwo. Utworzenie takiego punktu to niew4tpliwie duzy
naklad finansowy Gminy. Je2eJi chodzi o glosowanie nad uchwal4, jezeti byla taka
PloPozycja to je uszanuie. MoZe warto byloby skierowai sie, jeieli samorzqd nie ma
Srodk6w na ten cel a iest tal<i plan rozmieszc zenja, zwr6ci( sie do gmin sqsiedrich:
Debr6wna, Grodziczna i stworzyi taki dodatkowy punkt. UwazarrL 2e nalezy dyskutowad
na rozwiqzaniem problemu a nie wnosii apele. Co do Radnych powiatoy/ych, reprezentuiq
sw6j okryg wyborczy, ale majq te2 obowezek patrzea w kontekscie calego powiatu. Mysle,
Ze mozna ten problem pozytywnie tozwi4zat. Zaprcsra d.o rozm6w W6jt6w i Staroste i
Podjed rozmowy."

Radny - Pan Dariusz Karbowski: ,,musimy zrobiC wszystko, aby ta karetka staqonowala w
naszg Gminie." Zaapelowal o przeszkolenie w zakresie pierwszej pomocy jak naiwigkszei
liczby mieszkaric6w

Wiceprzewodnicz4cy Rady - pan Dariusz Tara w kwestii wyja6nierl wskazal, Ze o ilo6ci
punkt6w ratownictwa decyduje Minister Zdrowia. ,,Wojewoda nie ma w tei chwili
mo2liwoki przeniesienia karetki w ramach konhaktu, stworzenia doda&owego punktu. Nie
ma tez mozliwosci aby samorz4d z wiasnych Brodk6w finansowal karetke.,,

Mieszkaniec wsi Rybno - pan Roman Jaroszewski wskazala na pohzebg staqonowania
karetki na terenie Grriny Rybno.

Radny - Pan Pioh Rydel wskazal, iL w Strategii zostal zamjeszczo y
zakupu karetki pogotowia oraz kwota na ten cel w wysokosci 100tv6.

zaprs dotyczqcy

WiceprzewodniczQcy Rady - pan Dadusz Tata wiasnil, Ze wskazany Jest zakup
samochodu, nie dotyczy zas chodby takich spraw iak zatrudnienie obslugi.

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka wiasnila sprawg zapisu w Strategii odnoszqcego
sig do zakupu karetki pogotowia. Taki zapis daie moZliwosci wsp6lfinansowania takieqo
zakupu w przyszlosci, ptzy rcalizaql hkiego zadania przez powiat.



Radny - Pan Jan Fafinski pozytywnie odni6sl sig do potzeby staqonowania kare&i naterenie Gminy Rybno.

Radny - Pan Marian Granica: ,,za chwile bedziemy glosowad na uchwale. Mam mieszane
uczucra/ czy nie wstlzymai sie od glosu. Byla mowa, ie karetka ma by6 w Rybnie i wtedy
jestem jak najbardziej ,,2a". leZeli dzisiaj czytam artykul w gazecie, ie wladze powiatu nie
zgadzaj4 sie z tym faktem, 2e karetka nra byC przekazana z Dzialdowa do Rybna ,IJwaiam,
ze to nieprzekazanie ale dobrowolrl

decyzjs. stukomu6 cos 
"oo,",^ : :;T::, ;ffi::",#fi":ff :1:,j:

soltys6w."

Wiceprzewodnicz4cy Rady _ pan Dadusz Tara: ,,wnioskuje o przeprowadzenie glosowania
w nomalnym trybie.

Przewodnicz4cy Rady _ pan Andrzej Korancki: ,,podtrzymuje swoje zdanie, sprawa
powma zostaa poddana dyskusli w sze$zym gronie. Jestem za karetk4, tylko od samego
pocz4tku bylem przekonary, Ze bedzie to dodatkowy punkt. Jezeli istnieie plany
rozmreszczenia to powinny byi Srodki,,.

Radny - Pan Pioh Rydel: ,,prosilem pana przewodnicz4cego o zaproszenie pani Jadwigi
Plewka, poprzednio reprezentuiEcei Wojewodg oraz obemego reptezentanta pana Roberta
Gonlarza."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggtzynowski: ,,ta uchwala jest niezbgdna, aby da6 Wojewodzie
sygnaL 2e chcemy tej karetki. Uchwal iest tylko naszym stanowiskiem.,,

Wiecq pyhrl nie vrniesiono.

Nastepnie Przewodnicz4cy Rady - pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Rady z zapytaniem,
czy ktos z Radnych przeciwny jest glosowania przez aklamacig. sprzeciwu nie wnesiono.
Przewodnicz4cy Rady zamlnql dyslusjg.

Po odczytaniu proiektu uchwaly przez Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod
glosowanie.

Rada Gminy na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnych, podigla pzez
aklamacjg uchwalg Nr Xfri/48116 w sptawie apelu dotycz4cego tozmiesz.zenfa zespol6w
rator.enictwa medycznego w powiecie dzialdowskim



Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

O godz.77:45 do godz. 12:00 przewodnicz4cy Rady _ par Andrzej Komacki zarz4dzil
przerwg. Po przerwie Rada przystqpila do kolejnego pun-ktu porz4<lku obrad.

Ad.T.Wolne wnioski i ?apytania-

Glos zabrali;

Pan Walenty Rudnicki reprezentujqcy Agencje Nieruchomo6ci Rolnych w Olsztynie.
Tematem wyst4pienia pana Walentego Rudnickiego byla kwestia remontu dachu budynku
OSiR w Rybnie oraz przegl4d stanu zespofu dworsko_palacowego w Rapatach.
Radny - Pan Waldemar Reszka zwrdcil sie o poddanie takiej ocenie zespolu dworsko_
palacowego w Tuczkach.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz podzigkow a! za wyciek zakrza.zenie na ul. Sportowei oraz
wskazal na koniecznojci uporzadkowania tunelu w m.Tuczki.
Radny - Pan Piofr Rydel poinformowal, Ze komisja domzna otrz)mala odpowied, na
wniosek o udostepnienie material6w dotycz4cych drogi na Lesiaku.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - pan Dariusz Tara podzigkowal za wziecie udzialu w
uroczysto6ciach pogrzebowych ojca.

Soltys wei Rybno - Pan Henryk Wisniewski zaapelowal o wsparcie dla mieszkaric6w m.
Gralewo-Shqa i poparcie ich sprzeciwu w sprawie budowy fermy kurzE, w formie
zbierania m.in.podpis6w. Zwr6cil sie do W6ita Gminy _ pana Tomasza Wggrzjmowskiego
wyrazenie opinii iako rnieszkdnca Cminy.

W6ita Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski wvja;rtll, iZ dztala jako organ gmmy i jako
organ gminy moze podejmowaf decy4e w glanicach prawa i zgodnie z prawem. wskazar,
2e Jego pry.wahe zdanie nie moze w tei sprawie mieC mieisca.

Radny - Pan Piotr Rydel wysqpil z propozycja ra/ystosowania apelu wyraiaj4cego sprzec /
przedniotowej inwestycii.

Zwr6cil sie r6wnie2 o wsp6ludzia,l finansowy zakupu cysterny dla Ekologicznego Zwiqzku
Gfi i^ Dzi, afdow szczy z a.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyjasnil zagadnienie, ioli w6ita iako organu
administracji publicznej w procesie wydawania decyzl.i administracinych.
soltys wsi Rybno - pall Henryk Wisniewski wskazal na zajmowane stanowiska w6it6w
sesiednich gmin w podobnych sprawach.
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Soltys wsi Gralewo-Sta.ia - Pani Jolanta Kepczyiska wskazala na Postawe rnieszkaic6w

m.cralewo-stacja oraz mozliwosf Podjecia wszelkich krok6w, kt6re Ptzyczynie siQ do

pozyt]'wnego dla mieszkarlc6w zalatlvienia sPrawy, m.in wystosowanie pisma do

Prezydenta RP.

W6it Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski wskazaJ, i2 do dnia 17 wrzesfia powimy

wplyn4c wyjasnienia uzuPelniaj4ce do PrzeProwadzonei wczesniei rozprawy

adrninistracyjnej. Podkreslil, Ze sPrawa nadal jest nierozstrzygnieta.

Soltys wsi GrAdy - Pan Miroslaw Remue w gestii poparcia dla Protestu mieszkaic6w

m.Gralewo-Stacja przeprosil za niemozno6f wziecia udziahr w rozprawie adminishacinej.

Pan walenty Rudnicki podkre6lil, i2 wszelkie, zgodne z prawem formy obrony interes6w

mieszkaic6w se dopuszczalne. Zachgcal do wystosowania Pisma w Przedmiotowej sPrawie

do Prezydenta RP.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wskazala na mozliwosci podejmowania krok6w

plawnych przez mieszkaic6w.

Wiecej pytarl nie wniesiono.

Ad.8.Zamknigcie obrad.

O god.z.t 2:45 Przewodnicz4cy Rady Pan Andrzej Kornacki - wobec r{Tczerpania dziermego

porz4dku obrad - zamkn4l obrady XXV sesji zwyczainej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakorlczono.

Protokolowala:
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